
Verksamhetsberättelse 2020-01-01 – 2020-12-31  
 

Styrelsen  

Aspås Byalags styrelse har under verksamhetsåret bestått av:  

 

Ingela Lindé  Ordförande 

Mia Sandström, Vice Ordförande 

Matilda Bjurberg, kassör  

André Gabrielsson 

Hasse Appelqvist 

Andreas Klar 

Anders Persson 

Sara Berg 

Patric Larsson 

Lowa Nordin- Ungdomsgruppen 

 

Styrelsens verksamhet  

Styrelsen har sedan förra årsmötet haft 3 protokollförda möten. Föreningen skall ordna och 
underhålla väglyset inom Aspås by samt ansvara för driften och förvaltningen av 
samlingslokalen, Aspåsgården.  Styrelsen ansvarar för att föreningen (byalaget) inleder och 
genomför de investeringar som beviljats bygdemedel från Länsstyrelsen. 

 

Aspåsgårdens lägenhet  

Vår hyresgäst Hasse Appelqvist är fortsatt engagerad i ”husgruppen” vilket är väldigt positivt 
och värdefullt för byalaget. 

 

 

Ekonomisk rapport  

Året 2020 redovisas en vinst på 69.923 kr 

Intäkter och utgifter för arrangemang har i år sjunkit kraftigt pga covid-19. Den största intäk-
ten för året var älglotteriet där föreningen gick ca 8.000 kr plus. Överskottet har gått tillbaka 
till byalaget. 

Medlemsintäkterna har ökat med ca 11.000 kr alltså ca 20 fler betalande medlemmar för i år. 

Krokoms kommun har höjt VA kostnaderna och även varit tvungna att sänka väglysebidraget 
från 40 till 20 % i år pga covid-19. 

Hyresintäkter för samlingslokalen ökade i år, tack vare företag som hyrt och hyra från yoga 
verksamhet.  

Vid årsskiftet avgår nuvarande kassör och ersättare fram tills årsmötet är André Gabrielsson. 

 



 

Aktiviteter 

Under sommaren genomförde byns eget dansband Mickeys några livesändningar ifrån 
terassen på Aspåsgården vilket var mycket uppskattat. Fika och hamburgerförsäljning stod vi i 
byalaget för. 

Evelina Meyer vann årets älgkalv på de årliga älglotteriet. Stort tack till byns jaktlag som 
varje år skänker en älgkalv. 

 

 

Väglyset 

Vi blev beviljad bygdemedel för Led-ljus till väglyset på 80000:- så det kommer under våren 
påbörjas arbete med att ersätta befintliga ljuskällor till LED. Det är 165 armaturer som det 
berör, vägverkshållna vägar där busstrafik går får vi INTE byta. Det här är också ett projekt 
där vi räknar med att kunna spara in på elförbrukningen. 

 

 

 

Aspåsgården 

Under detta år blev vi beviljad bygdemedel på 180000:- för projekt ”värmepump”. Vår 
målsättning med detta projekt var att kunna ersätta befintlig el-panna med en luft-vatten 
värmepump och så på det sättet spara in på elförbrukningen. 

Den lösning vi har nu är tänkt som en helhetslösning. Förutom att luftvärmepumpen ersätter 
el-pannan har vi också installerat 4 st. fläktluftvärmare 2st. i stora salen+ 2st. i cafedelen på så 
sätt nyttjar vi hela pumpens kapacitet för att kunna hålla grundvärmen på och slippa använda 
el-radiatorerna som är ett dyrare alternativ. 

Projektet är påbörjat och beräknas avslutas under mars eller april enligt överenskommande. 
Projektet har gått bra och det skall bli spännande att se hur mycket det går att spara in på 
elräkningarna. 

 

Vi har även installerat parkbelysning på stora parkeringen, detta var något som många 
efterlyste så det känns skönt att det kunde genomföras. Detta fick vi också bygdemedel för 
som täckte det mesta av kostnaden. 

 

 

Slutord från ordförande 

Detta år har varit en prövning för oss alla. Men med gemensamma krafter har vi snart klarat 
oss igenom även detta. Jag hoppas att det framöver lättar och att vi så småningom kan återgå 
till en ”normal” vardag där vi kan träffas och ha gemensamma aktiviteter. Med förhoppning 
om att nästa år blir ännu bättre och att vi är många som kommer med idéer, stöttar evenemang 
och vill göra bra saker för byn. Vill även passa på att ge en stor eloge och tack till Hasse och 
André som gör ett enormt jobb för vår by! 


